
PROTOKÓŁ NR 37/2013 
z posiedzenia Komisji ds. Rodziny Rady Miasta 

z dnia 6 maja 2013 r.  
 

Obradom przewodniczył Przewodniczący Komisji – St. Sulik. 
 

Posiedzenie Komisji rozpoczęło się o godz. 11.00. 
 

Obecni: zgodnie z załączoną listą obecności. 
 
Przewodniczący Komisji – St. Sulik zaproponował, aby punkty porządku obrad 
dotyczącego Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej rozpatrzeć w pierwszej 
kolejności.  
 
Członkowie Komisji ds. Rodziny  przyjęli powyższą propozycję bez uwag  
i obradowali wg następującego porządku obrad: 
 
1. Opiniowanie projektu uchwały w sprawie przekazania dotacji celowej 

gminom: Bałtów, Ćmielów, Kunów, Lipnik, Mirzec. 
 

2. Ocena zasobów pomocy społecznej na rok 2012 dla Gminy Ostrowiec 
Świętokrzyski. 
 

3. Rozpatrzenie korespondencji skierowanej do Komisji ds. Rodziny – pismo 
p. ……… …………. w sprawie umieszczenia na wykazie osób 
zakwalifikowanych do przydziału mieszkania na 2013 rok, jak również  
przydziału mieszkania oraz informacja Zakładu Usług Miejskich  
w w/w sprawie. 

4. Wniosek Zakładu Usług Miejskich w Ostrowcu Świętokrzyskim w sprawie: 

a) zamiany lokalu dla rodziny ………………..; 
b) zamiany lokalu dla Pana …………………. zam. ………… ……. . 

 
5. Opiniowanie projektów uchwał w sprawie: 

a) zm. uchwałę w sprawie uchwalenia Statutu Gminy Ostrowiec 
Świętokrzyski; 

b) przyjęcia apelu do Krajowej Rady Radiofonii i Telewizji; 
 

6. Informacja o realizacji zadań wynikających ze Strategii Zrównoważonego 
Rozwoju Gminy Ostrowiec Świętokrzyski w 2012 oraz ocena stopnia 
realizacji celów – zadań Strategii. 

 



7. Sprawozdanie za 2012 r. z realizacji Programu współpracy Gminy 
Ostrowiec Świętokrzyski z organizacjami pozarządowymi i innymi 
podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego. 

8. Raport z wykonania w 2012 r. Gminnego Programu Przeciwdziałania 
Narkomanii na lata 2011 – 2014 w Gminie Ostrowiec Świętokrzyski. 

9. Sprawy różne (m.in. odpowiedź na wniosek Komisji ds. Rodziny  
dot. rozważenia możliwości zakupu nowego samochodu dla potrzeb 
Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej). 

 
 

Do punktu 1: 
 
Członkowie Komisji jednogłośnie pozytywnie zaopiniowali projekt uchwały  
w sprawie przekazania dotacji celowej gminom: Bałtów, Ćmielów, Kunów, 
Lipnik, Mirzec (w załączeniu do protokołu). 
 

Do punktu 2: 
 

Członkowie Komisji jednogłośnie przyjęli materiał dotyczący oceny zasobów 
pomocy społecznej na rok 2012 dla Gminy Ostrowiec Świętokrzyski  
(w załączeniu do protokołu). 
 
 

Do punktu 3: 
 

Po zapoznaniu się z pismem Pani ……………….. w sprawie w sprawie 
umieszczenia na wykazie osób zakwalifikowanych do przydziału mieszkania  
na 2013 rok, jak również  przydziału mieszkania (kserokopia  
w załączeniu) oraz informacją Zakładu Usług Miejskich w powyższej sprawie 
(w załączeniu) – członkowie komisji wyrazili negatywną opinię  
w przedmiotowej sprawie. W związku z tym, iż Pani …………… nie figuruje 
na liście osób oczekujących na mieszkanie z zasobu Gminy Ostrowiec 
Świętokrzyski na 2013 r., również sprawa przydziału mieszkania dla niej w roku 
bieżącym nie może być rozpatrywana.  

Do punktu 4: 
 

Członkowie Komisji  rozpatrzyli pismo Zakładu Usług Miejskich w Ostrowcu 
Świętokrzyskim w sprawie (w załączeniu do protokołu): 
 
a) zamiany lokalu dla rodziny ………………. : 

 



Członkowie Komisji jednogłośnie pozytywnie zaopiniowali wniosek dotyczący 
zamiany lokalu dla rodziny …………………. . 

 
b) zamiany lokalu dla Pana ……………….. zam. ……………. : 
 
Członkowie Komisji – po wysłuchaniu informacji Dyrektora Zakładu Usług 
Miejskich w powyższej sprawie – członkowie komisji jednogłośnie pozytywnie 
zaopiniowali wniosek dotyczący zamiany lokalu dla Pana ………………….. . 
 

Do punktu 5: 
 

a) Członkowie Komisji jednogłośnie pozytywnie zaopiniowali projekt 
uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Statutu Gminy Ostrowiec 
Świętokrzyski (w załączeniu do protokołu). 
 
b) Uzasadnienie do projektu uchwały w sprawie przyjęcia apelu do Krajowej 
Rady Radiofonii i Telewizji (w załączeniu do protokołu), w imieniu Klubu 
Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił radny J.E. Kunat. Radny 
poinformował, że apel ten poparły także organizacje społeczne. Ponad 100 miast 
wystąpiło z takim apelem, również mieszkańcy Ostrowca – w liczbie ponad  
5 tys. osób – podpisali ten apel, a ponad 2 tys. osób wzięło udział w marszu 
zorganizowanym dla wyrażenia poparcia dla Telewizji Trwam. Telewizja ta nie 
ma żadnego kanału na multipleksie. 
Radny Z. Moskalewicz stwierdził, że w Ostrowcu działają telewizje kablowe  
i program Telewizji Trwam jest bez problemu odbierany przez satelitę. 
Radny J.E. Kunat zaapelował, aby uszanować głos mieszkańców, którzy 
wypowiedzieli się w tej sprawie, a zebrano 5 tys. podpisów. Zdaniem radnego, 
ten głos należy wziąć pod uwagę. 
Radny Z. Moskalewicz stwierdził, że jednak większość mieszkańców Ostrowca 
nie wypowiedziała się w tej sprawie. Każdy ma swoje zdanie. Przede wszystkim 
jest to sprawa instytucji, która odmówiła wydania koncesji na nadawanie. 
Przewodniczący St. Sulik stwierdził, że nie zachodzi tu żaden uszczerbek na 
demokracji. 
Radny J.E. Kunat sprzeciwił się wypowiedzi radnego Moskalewicza twierdząc, 
że w Radzie Miasta też nie głosują mieszkańcy, tylko radni – ich 
przedstawiciele. Zdaniem radnego, demokracja powinna być zachowana.  
Odnośnie projektu uchwały wypowiedział się również Wiceprezydent Miasta - 
P. Górniak informując, że należałoby się zastanowić, czy to, co rada ma 
głosować, leży w kompetencji Rady Miasta, czy nawet Rady Powiatu. 
Radny J.E. Kunat stwierdził, że skoro już tyle miast w Polsce podjęło taką 
uchwałę, to znaczy, że jest to dopuszczalne. 



Przewodniczący Komisji – St. Sulik powiedział, że ten apel wywiera pewnego 
rodzaju nacisk. Bo jeżeli wszystkie wymogi zostały spełnione przez tę telewizję, 
to powinna mieć już przyznaną koncesję.  
 
Członkowie Komisji w głosowaniu – stosunkiem głosów: przy braku głosów za, 
2 głosach przeciwnych i 2 wstrzymujących się – negatywnie zaopiniowali  
w/w projekt uchwały.  
 

Do punktu 6: 
 

Członkowie Komisji jednogłośnie przyjęli informację o realizacji zadań 
wynikających ze Strategii Zrównoważonego Rozwoju Gminy Ostrowiec 
Świętokrzyski w 2012 oraz o ocenie stopnia realizacji celów – zadań Strategii 
(informacja w załączeniu). 
 

Do punktu 7: 
 

Członkowie Komisji jednogłośnie przyjęli sprawozdanie za 2012 r. z realizacji 
Programu współpracy Gminy Ostrowiec Świętokrzyski z organizacjami 
pozarządowymi i innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku 
publicznego (w załączeniu do protokołu). 
 

Do punktu 8: 
 
Przy omawianiu raportu z wykonania w 2012 r. Gminnego Programu 
Przeciwdziałania Narkomanii na lata 2011 – 2014 w Gminie Ostrowiec 
Świętokrzyski (w załączeniu) radny Z. Moskalewicz stwierdził, że środki na 
realizację programu są skromne. Z drugiej strony nie ma podmiotu, który by 
podjął się tego zadania. Narkomania zatacza coraz szersze kręgi, np. palenie 
marihuany stało się modą i jest do niej łatwy dostęp. 
Wiceprezydent Miasta - P. Górniak poinformował, że na sesji Rady Powiatu 
Ostrowieckiego był poruszany temat bezpieczeństwa. Wypowiadający się w tej 
kwestii komendant policji użył takiego sformułowania, że „dealerką” zajmuje 
się najniższy szczebel dealerów narkotyków. 
 
Członkowie Komisji jednogłośnie pozytywnie przyjęli raport z wykonania  
w 2012 r. Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii na lata 2011 – 
2014 w Gminie Ostrowiec Świętokrzyski. 
 
 
 
 
 



Do punktu 9: 
 
1) Członkowie Komisji jednogłośnie przyjęli sprawozdanie Zespołu 
Interdyscyplinarnego z realizacji zadań Gminnego Programu Przeciwdziałania 
Przemocy w Rodzinie na lata  2011 – 2014 za okres od 01.01.2912 do 
31.12.2012 r. (w załączeniu). 
 
2) Członkowie Komisji zapoznali się z odpowiedzią na wniosek Komisji  
ds. Rodziny dot. rozważenia możliwości zakupu nowego samochodu dla potrzeb 
Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Ostrowcu Świętokrzyskim  
(w załączeniu do protokołu). 
Radny Z. Moskalewicz ponownie zaapelował o realizację powyższego wniosku 
informując, że jeden z samochodów będących na stanie MOPS nie mógł być 
naprawiony przez serwis, który wygrał przetarg na obsługę techniczną. Był  
z tym problem, ale ostatecznie został rozwiązany. Jednostce naprawdę 
przydałby się nowy tabor, bo te samochody pracują cały czas i są 
wykorzystywane do różnych celów. Radny stwierdził, że ma świadomość, że 
problem stanowią środki finansowe, ale zwrócił się z prośbą, aby w miarę 
możliwości rozważyć zakup nowego samochodu dla MOPS.  
 
Członkowie Komisji ds. Rodziny poparli inicjatywę zakupu nowego samochodu 
dla potrzeb Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Ostrowcu 
Świętokrzyskim. 
 
Na tym obrady zakończono. Posiedzenie komisji trwało do godz. 11.30. 
 
Protokołowała:       Przewodniczył: 
        Przewodniczący Rady Miasta 
M. Kamińska               Stanisław Sulik 


